



**NORGES
DANSEFORBUND**

Referat nr. 27/2014-2016

Dato: 08. juni 2016

Tidspkt.: kl. 20.00

Sted: Skype

Innkalte: Morten Engan, Michelle Lindøe Enger, Pia Lundanes Løwe, Mai Mentzoni, Hilde Bjørklund (CWDCL), Sigurd Ringvoll, Tor Erik Sørensen, Jan Einar Kiil, Hilde Skogholt

Saks nr. / år	Hva saken gjelder / vedtak	SAK	Ansvar:
380/14-16	Referat fra Styremøte nr. 26-2014/2016 Sendes ut umiddelbart. Godkjennes pr. mail innen 12.06.2016.	V	Sigurd
381/14-16	Valgkomite – Sportsdans 2018 Morten avsjekker med nåværende medlemmer og avgir status. Forslag til ny komite sendes adm. Kari Lis Eriksen – leder stiller til gjenvalg Kjetil Eltervåg stiller til gjenvalg Monica Fladby forespørres Pieter eller Anne Spilling forespørres Maria Faksen forespørres som reserve Forepørsel med forbehold om kolliderende verv.	V	Pia Morten Sigurd
382/14-16	Landslaget Alle har takket ja, kontrakter er på vei inn.	O	Michelle
383/14-16	TTN 2016 LSK skal arrangere TTN/Landslag nr 3. - Domenico, Geir og Mirjam er bekreftet. - Patrick er bekreftet - Lillian / Tor Erik / makeupartist? - Alternativ trening må ses inn i pga trenerseminar / dommerseminar - Ambisjoner om fysisk styremøte	O	Jan Einar Sigurd

	<p>KDK skal arrangere TTN/Bredde nr 4.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Prosvirnin er bekreftet - Patrick er bekreftet 		
384/14-16	<p>Overgangsreglement</p> <p>Status: Intet nytt.</p>	O	Morten
385/14-16	<p>Planer CWDCL 2016</p> <p>Det må utarbeides et forslag som går på mer bredde og mindre fokus på enkeltpar. Seksjonen vil prøve å utarbeide et forslag; Hilde, Mai + eventuelle etter tinget.</p>	V	Hilde B
386/14-16	<p>Utviklingsprosjekt OLT / Sparebankstiftelsen DnB</p> <p>Seksjonens søknad er behandlet, og vi er invitert til et møte/intervju på OLT 15. juni.</p> <p>Sjekk varighet av møtet.</p> <p>Michelle og Pia stiller fra seksjonen, Henriette stiller fra administrasjonen.</p> <p>Hvis noen har ytterligere kommentarer, send mail !</p>	V	Michelle
387/14-16	<p>WDSF syllabus</p> <p>Er blitt oppdatert. Ganske omfattende jobb å gå igjennom denne og tilpasse til vårt reglement der det er behov.</p> <p>Michelle starter på prosjektet. Det er avsatt midler til dette i budsjettet.</p> <p>Ambisjoner om en til to timer på trener- og dommerseminaret rundt syllabus'en.</p>	V	Michelle
388/14-16	<p>Refusjonskrav 2015</p> <p>Det er ankommet sene refusjonskrav.</p> <p>Generelt gjelder flg vedr refusjoner:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skal sendes adm. Innen 1 måned. <p>Seksjonen velger i denne saken å gjøre et unntak, og godkjenner dette på 2016.</p> <p>Flg. må imidlertid inn i uttaksbrevet og formidles på sosiale medier :</p> <ul style="list-style-type: none"> - Refusjonskrav skal sendes inn senest innen utgangen av påfølgende måned. 	V	Morten Michelle/Sigurd

389/14-16	<p>Dommere Christmas Dance Festival</p> <p>Anita deltok i møtet og la frem LSK sitt syn. Seksjonen vil se inn i saken/problemstillingen, og gi tilbakemelding.</p>	O	Morten
390/14-16	<p>Dommerseminar i august</p> <p>Dommerseminar lørdag:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Marco Sietas hadde takket ja, men måtte trekke seg. Nytt forslag; Fiona er kommet opp - Miriam og Domenico har sagt ja til fagdelen. <p>Trenerseminaret søndag:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Seksjonen er positive til Alf Inge Cleve-Stiansen 	O	Michelle
391/14-16	<p>Årshjul</p> <p>Seksjonen jobber videre med dette.</p>	V	Sigurd
392/14-16	<p>Eventuelt</p> <p>Dommeruttak, nord-europeisk: Seksjonen foreslår: Michelle Lindøe Enger.</p> <p>Dommerevaluering: Rullering og evaluering av dommere. Seksjonen diskuterte saken. Saken vil bli videre diskutert og evt. løftet som egen sak til TDK.</p> <p>Møtet avsluttet kl. 23.45</p>	<p>V</p> <p>O</p>	<p>Hilde</p> <p>Alle</p>